
 
 

Besluitenlijst Commissie Middelen 2018-2022 
Datum 10-12-2019 
Tijd 19:30 - 22:00 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter A.H.M. Albers 
Toelichting  
 

  
1 
 

Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering, de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2 
 

Inspraak 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de inspraak. 
 

3 
 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De commissie stelt de besluitenlijst van de vorige vergadering op 14 november 2019 
vast. 
 

4 
 

Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
De commissie stelt de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties vast. 
 

5 
 

Raadsvoorstel Harmonisatie beleid en regelgeving (verzamelbesluit) 
(Z/18/318917) 
De raad wordt voorgesteld om diverse gemeentelijke voorschriften  geldend en van 
toepassing te verklaren voor het gehele grondgebied van de gemeente Zevenaar: 
 
Commissie 
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over: 
- de status van de nota grondbeleid; 
- het feit dat de vertraging van het beleidsplan onderwijsachterstandenbeleid te maken 
heeft met personele bezetting op onderwijs, wanneer wordt plan verwacht?  
- is met dit voorstel de harmonisatie afgerond?   
 
College 
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. 
Daarbij wordt aangegeven dat de nota grondbeleid wordt verwacht in de eerste helft 
van 2020 en het onderwijsachterstandenbeleid in het eerste kwartaal van 2020.  
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
 

6 
 

Raadsvoorstel  Belastingverordeningen 2020 (Z/19/342686) 
De raad wordt voorgesteld om de belastingverordeningen voor 2020 vast te stellen. 
De fractie van de VVD heeft een amendement ingediend die wordt betrokken in de 
beraadslagingen. 
 
Commissie 
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over: 
- of de meeropbrengst van de precariobelasting die blijkt uit de technische 
beantwoording een incidenteel of structureel karakter heeft; 
- het gevolg van bovenstaande voor het al dan niet steunen van het amendement van 
de VVD; 
- de leges die zijn verhoogd voor beschermde stadsgezichten en monumenten; 



 
 

- de afschaffing standplaatsen heeft effect gehad op de opbrengsten, dat effect was 
10.000 euro, is dat structureel of incidenteel?* 
 
College 
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. 
- de bedragen zoals in de beantwoording van de technische vragen aangeboden zijn 
structureel. Er is dus sprake van een structureel overschot. 
- de vraag over de effecten van de afschaffing van de standplaatsen wordt schriftelijk 
beantwoord* 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
 
 

7 
 

Raadsvoorstel vaststellen Verordening tot de tweede wijziging van de Algemene 
Plaatselijke Verordening 2018 Zevenaar (Z/19/344518 ) 
De raad wordt voorgesteld om: 
1. De verordening tot de tweede wijziging van de Algemene Plaatselijke Verordening 
2018 Zevenaar vast te stellen; 
2. De verordening Speelautomatenhallen Zevenaar 2006, vastgesteld bij raadsbesluit 
op 1 november 2006, in te trekken; 
3. De Drank- en Horecaverordening gemeente Rijnwaarden 2013, vastgesteld bij 
raadsbesluit op 17 december 2013, in te trekken. 
 
Commissie 
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over: 
- het traject participatie met verenigingen, dorpshuizen en horeca dat door de 
burgemeester wordt opgezet ten behoeve van de beleidsregels voor paracommercie; 
- hoe wil de burgemeester dat traject insteken, welke kaders neemt hij mee?  
- de afstemming van de beleidsregels speelautomaten met de regio. 
 
College 
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. De 
burgemeester geeft daarbij aan dat als de beleidsregels voor paracommercie en 
speelautomaten door het college zijn vastgesteld, hiervan een afschrift naar de raad 
komt. De uitgangspunten in de gesprekken over paracommercie zijn de bestaande 
kaders, waarbij wordt opgemerkt dat deze behoorlijk verschillen in de verschillende 
dorpen.  
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
 
 

8 
 

Raadsvoorstel nota activerings- en afschrijvingsbeleid 2019 (Z/19/345071) 
De raad wordt voorgesteld: 
1. De nota activerings- en afschrijvingsbeleid 2019 met bijgaande afschrijvingstabel 
ingaande 1 januari 2019 vast te stellen. 
2. De financiële effecten ten laste c.q. ten gunste te brengen van de 
begrotingsresultaten voor de jaren 2020 t/m 2023. 
 
Commissie 
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over: 
- het verschil tussen 40 of 60 jaar afschrijving van schoolgebouwen tussen deze nota 
en de onderwijshuisvestingsverordening die ter besluitvorming voorligt, in dit voorstel 
wordt gesproken over 40 jaar en in de onderwijshuisvestingsverordening over 60 jaar*; 



 
 

- het verschil tussen afschrijving van voortgezet onderwijsgebouwen, annuïtaire 
afschrijving en primair onderwijsgebouwen, lineaire afschrijving, waar komt dat verschil 
vandaan*? 
 
College 
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. 
Daarbij geeft hij aan dat beide vragen voor de raadsvergadering schriftelijk worden 
beantwoord. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering op verzoek 
van de PvdA en GroenLinks, in afwachting van de beantwoording van bovenstaande. 
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Punten van orde commissie 
Door de fractie van de PvdA is bijgaand punt van orde ingediend inzake visie 
participatie (status werkgroepen en dorps-/wijkraden). 
 
Commissie 
- de fractie van de PvdA geeft een toelichting op het punt van orde dat zij wensen te 
agenderen; 
- er wordt verzocht om, als dit stuk geagendeerd wordt, ook een notitie te krijgen van 
het college over wat de huidige situatie is, de verhouding tussen werkgroepen en 
dorpsraden qua contactmogelijkheden met de gemeente en eventueel ervaringen.  
 
College 
De burgemeester geeft aan graag tegemoet te komen aan het verzoek om een notitie 
aan te leveren, maar stelt dat dit niet lukt voor de vergadering van januari, voor de 
vergadering van februari kan dit wel. 
 
Conclusie 
De commissie besluit dat dit punt ter bespreking wordt geagendeerd voor een volgende 
commissievergadering, op z’n vroegst die van februari, i.v.m. de notitie vanuit het 
college. 
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Mededelingen portefeuillehouders 
Geen mededelingen. 
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Rondvraag 
Commissie 
de leden van de commissie gaan met elkaar en de voorzitter in gesprek over het feit 
dat in deze vergadering voor het eerst een amendement op een voorstel is besproken. 
 

12 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45. 
 
 

 


